



بنك دبي الإسلامي

Dubai Islamic Bank

#ReadyForTheNew

شروط وأحكام عرض موقع Noon.com Noon.com Offer Terms & Conditions

20% off on Noon.com web/app purchases of AED 300 and above, maximum discount is AED 100 per Cardholder every Wednesday

- Offer can be availed on a minimum spend of AED 300 on payment made by DIB Visa Credit Card only.
- Discount is capped at AED 100 per transaction.
- Discount will be applied automatically at checkout when payment is done with DIB Visa Credit Card issued in UAE.
- Offer is applicable on 1 transaction per customer every Wednesday
- This offer will not apply when you pay via Apple pay or noon credits
- This offer will not apply on purchasing noon Gift cards
- Not valid in conjunction with any promotion or special offer
- Offer is valid till June 25, 2025
- DIB Cards can be used only for Halal food and beverages, and Sharia compliant Products and Services.
- This Offer will not apply on mobile phones under AED 500
- Offer is applicable on Emirates Skywards Infinite, Emirates Skywards Signature, SHAMS Infinite, SHAMS Signature and Consumer Cashback Platinum Cards.

خصم بنسبة 20% على المشتريات عبر موقع Noon.com أو التطبيق بقيمة 300 درهم أو أكثر بحد أقصى للخصم 100 درهما لكل حامل بطاقة أيام الأربعاء

- يمكن الاستفادة من العرض عند إنفاق ما لا يقل عن 300 درهم والدفع بواسطة بطاقة فيزا الائتمانية من بنك دبي الإسلامي حصراً.
- الحد الأقصى للخصم 100 درهما لكل معاملة.
- يتم تطبيق الخصم تلقائياً عند إتمام الدفع بواسطة بطاقة فيزا الائتمانية من بنك دبي الإسلامي الصادرة في دولة الإمارات العربية المتحدة.
- يسري العرض على معاملة واحدة لكل متعامل أيام الأربعاء.
- لا يسري هذا العرض عندما تدفع بواسطة تطبيق أبل بي أو أرصدة نون.
- لا يسري هذا العرض على شراء بطاقات هدايا نون.
- لا يسري هذا العرض بالتزامن مع أي عرض ترويجي أو عرض خاص.
- يسري العرض حتى 25 يونيو 2025
- لا يمكن استخدام بطاقات بنك دبي الإسلامي إلا للأطعمة والمشروبات الحلال والمنتجات والخدمات المتوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية.
- لن ينطبق هذا العرض على الهواتف المتحركة التي يقل سعرها عن 500 درهم
- يسري العرض على بطاقات طيران الإمارات سكاي واردز إنفينيت، والإمارات سكاي واردز سيجنتشر، وشمس إنفينيت، وشمس سيجنتشر، وبطاقات المستهلك البلاتينية للاسترداد النقدي